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Geachte heer Van Gijzel,        30 juni 2015 
 
De Eindhovense VVD heeft de afgelopen tijd diverse malen gevraagd om de stukken die horen bij de 
multifunctionele accommodatie zoals die ter tafel is gekomen in het proces rondom de sportvisie. 
Helaas voel ik mij genoodzaakt u deze brief te versturen gezien de voorbereiding op het aankomende 
debat over de uitgangspuntennotitie sportvisie. In deze brief doe ik namens mijn fractie een beroep 
op u als voorzitter van het College van B&W maar zeker ook als voorzitter van de gemeenteraad. 
 
Eerste beantwoording technische vragen 
In de eerste technische vragenronde is er als volgt antwoord gegeven op de fusievraag van het 
zwembad en de ijsbaan: ’Er is inderdaad een scenario onderzocht, waarbij op de plaats van het huidige 
golfslagbad twee overdekte ijshockeybanen zouden worden aangelegd. Dit scenario is niet opgenomen 
in de commissienotitie, omdat de eenmalige investeringen in dit scenario oplopen tot 21 miljoen euro 
(De familiebadvariant uit de commissienotitie kost 11 miljoen euro aan investeringen). Het college vindt 
dit een te hoge investering, gelet op de gemeentelijke financiën. Wat betreft samenwerking doelt u 
waarschijnlijk op private zwembaden. Daarvan zijn er in Eindhoven inderdaad meerdere. Een mogelijke 
haalbare vorm van samenwerking is tot op heden nog niet gevonden.’ 
 
Tweede beantwoording technische vragen 
In de tweede technische vragenronde heeft de VVD de volgende vraag gesteld: ‘De VVD vraagt om 
beschikking te krijgen over het onderzoek naar de Multifunctionele Accommodatie (MFA). Is dat 
mogelijk?’ In de commissie MO van 9 juni 2015 heeft de commissie een zeer summiere uitleg gekregen 
over deze MFA en het besluit van het college dat deze MFA te duur zou zijn. Omdat de VVD daar graag 
zelf een mening over wil vormen, heeft de VVD in die bijeenkomst nog eens benadrukt dat mijn fractie 
wil beschikken over het onderzoek en onderliggende stukken van de MFA.  
 
Wéér vragen naar stukken 
In de openstaande en onbeantwoorde vragen ná 9 juni 2015 heeft de VVD wederom gevraagd naar 
deze stukken. Daarnaast is ook informeel bij de wethouder aangegeven dat de VVD over deze stukken 
wenst te beschikken. De wethouder heeft een bijlage aan de raad verzonden met slechts 16 regels 
over de MFA. Tijdens de extra vergadering van de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling van 23 
juni 2015 heeft mijn fractie wederom gevraagd naar de stukken die horen bij de MFA. De wethouder 
zou kijken wat hierover nog te delen is met de raad.  
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Passieve informatieplicht 
De VVD is ervan overtuigd dat er meer aan stukken over de MFA aanwezig is dan de raad nu krijgt. Zo 
hebben wij op 9 juni aangegeven dat het onmogelijk is voor een college om een goed besluit te nemen 
over een dergelijk plan met 21 miljoen aan investeringen wanneer het college alleen beschikt over de 
genoemde 16 regels die de raad wél heeft ontvangen.  

Wij zien ons genoodzaakt u op de Gemeentewet te wijzen. Hierin staat over de passieve 
informatieplicht in artikel 169, derde lid opgenomen dat: ‘Zij geven de raad mondeling of schriftelijk 
de door een of meer leden gevraagde inlichtingen, tenzij het verstrekken ervan in strijd is met het 
openbaar belang.’ 
 
Geen reactie 
Tot op heden hebben wij helaas niets van de wethouder vernomen en staan wij op het standpunt dat 
de wethouder alle tijd heeft gehad om deze stukken beschikbaar te stellen. De wethouder heeft 
nergens een opmerking gemaakt óf het verstrekken van de stukken in strijd is met het openbaar 
belang. Conform de Gemeentewet dient de VVD fractie dus te kunnen beschikken over de 
onderzoeken en stukken behorende bij de MFA.  
 
Wel of geen ijs 
De VVD wenst over deze stukken te beschikken omdat de beantwoording van de technische vragen in 
de eerste termijn suggereert dat met een MFA Eindhoven kan blijven beschikken over ijs, in 
tegenstelling tot de uitgangspuntennotitie sportvisie waarbij wordt ingestoken op het verdwijnen van 
ijs. Gezien de ophef in de stad rondom het mogelijke verdwijnen van de ijsbaan, vindt de VVD het niet 
meer dan normaal om over alle relevante stukken te kunnen beschikken in aanloop naar het debat. De 
raad is dan in de gelegenheid om zelfstandig een besluit te nemen over de schijnbaar hoge 
investeringspost om een MFA met ijs te realiseren.  
 
Beschikbaar stellen van stukken 
De Eindhovense VVD gaat er vanuit dat u onze oproep om de stukken aan de raad beschikbaar te 
stellen, serieus neemt en er voor zorg draagt dat deze stukken vandaag nog aan de raad beschikbaar 
worden gesteld zodat de raad dit mee kan nemen in haar voorbereiding op het debat over de sportvisie 
op maandag 13 juli. Tot slot wil ik u nog meegeven dat wij deze gang van zaken, die tekenend is voor 
het proces rondom de uitgangspuntennotitie sportvisie, ten zeerste betreuren. Ik zal ervoor 
zorgdragen dat dit onderwerp ook op de agenda komt te staan van het presidium. 
 
In afwachting van uw reactie verblijf ik. 
 
Hoogachtend, 
 
Ferry van den Broek 
Fractievoorzitter Eindhovense VVD 
 
 
 
 
 
 
 
 


